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OBČINA MIRNA 
Glavna cesta 28 
8233 Mirna 
T  07 30 47 153 
obcina@mirna.si 
http//www.mirna.si 
 

Številka: 032-0011/2011- 
Datum:   6. 7. 2018 
 
Z A P I S N I K 
 
12. izredne seje Občinskega sveta Občine Mirna, ki je bila v ČETRTEK, 5. 7. 2018 ob 17.00 uri v sejni sobi 
Občine Mirna, Glavna cesta 28, Mirna.  
 
Prisotne članice in člani občinskega sveta Občine Mirna: Zoran Remic, Igor Kašič, Janez Bračko, Irena Dim, Barica 
Kraljevski, Peter Smole, Jožko Tomšič 
 
Odsoten: Jure Novak, Vojko Strmole 
 
Ostali prisotni: 

 Dušan Skerbiš - župan  

 Tanja Šinkovec- direktorica OU 

 Maja Anzelj, OU Mirna 

 Lidija Uhan, OU Mirna 
 
Sejo je vodil župan Dušan Skerbiš, ki je najprej ugotovil, da je prisotnih 7 članic in članov občinskega sveta in da je 
občinski svet sklepčen, zato je podal na glasovanje dnevni red, kot je bil posredovan z vabilom: 
 
DNEVNI RED: 

1. Sklep o sprejemu investicijske dokumentacije 
2. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Mirna za leto 2018 – 

rebalans 3  
3. Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 

 

GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0 
 
K 1. točki: 
Sklep o sprejemu investicijske dokumentacije 
 
Uvodno predstavitev točke je podala direktorica OU Mirna Tanja Šinkovec, ki je predstavila gradivo v predloženi 
vsebini. Sprejetje predlaganega Sklepa bo omogočilo izvedbo projekta »Obnova in preplastitev krožnega atletskega 
tekališča s tartanom«. V proračunu za leto 2018 je potrebno zagotoviti sredstva za izvedbo investicije, saj so bila 
Občini Mirna na  osnovi javnega razpisa za zbiranje predlogov za sofinanciranje investicij v obnovo športne opreme v 
telovadnicah in športnih dvoranah ter obnovo atletskih tekališč v letu 2018, ki ga je objavilo Ministrstvo za 
izobraževanje, znanost in šport odobrena sredstva v okvirni višini 42.000 EUR. 
 
RAZPRAVA: 
Zoran Remic: je izrazil presenečenje nad ocenjeno višino projekta. 
Župan mu je pojasnil, da so vse občine, ne glede na višino projekta, dobile isti znesek sofinanciranja.  
 
Po končani razpravi je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
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SKLEP: 

1. Skladno s sklepom številka 410-0059/2016-22 z dne 27.02.2017 je župan Občinski svet Občine Mirna 

seznanil, da je sprejel naslednji investicijski dokument: Dokument identifikacije investicijskega 

projekta »Obnova in preplastitev krožnega atletskega tekališča s tartanom« (sklep številka 613-

0006/2018-1 z dne 12.06.2018). 

2. V načrt razvojnih programov za obdobje 2018-2021 se uvrsti nov projekt  »Obnova in preplastitev 

krožnega atletskega tekališča s tartanom». 

3. Sredstva za izvedbo projekta se zagotovijo z rebalansom proračuna Občine Mirna za leto 2018. 

 
GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0 
 
 
K 2. točki: 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Mirna za leto 2018 – rebalans 3  
 
Uvodno predstavitev točke je podala Maja Anzelj, višja svetovalka I, ki je predlog rebalansa 3  obrazložila v smislu 
sprememb (povečanja oz. zmanjšanja) na posameznik proračunskih postavkah oz. projektih. Prihodki proračuna se 
povečujejo za načrtovana sredstva iz naslova javnega razpisa Ministrstva za izobraževanje, znanost in šport.  
 
Župan je člane občinskega sveta pozval k razpravi: 
Janeza Bračka je zanimalo ali bo čistilna postaja na postajališču za avtodome. 
Župan mu je odgovoril, da čistilna postaja bo, prav tako pa tudi pitniki s tekočo vodo. Le-ti bodo postavljeni še na 
drugih lokacijah po občini (ob balinišču, pump tracku, na začetku trim steze in pri vrtcu). 
Irena Dim je postavila vprašanje glede izvedbe javne razsvetljave na Brezovici, kot izhaja iz naslova rente, ki jo 
plačuje JP Komunala Trebnje d.o.o.  
Župan je povedal, da bodo postavljene 4 luči. 
Igorj Kašič: zanima ga vrednost projekta obnove atletske steze.  
Župan je ponovno povedal, da znaša višina projekta 140.000,00 EUR, država sofinancira 42.900,00 EUR, ostalo pa 
so lastna občinska sredstva. 
Peter Smole: izrazil je dvom glede poplačila obstoječih kreditov z najetjem novega, saj so s tem običajno povezani 
stroški. 
Župan mu je odgovoril, da skladno s sklenjenimi pogodbami stroški predčasnih odplačil niso breme občine. Glede na 
to, da pričakujemo ugodne ponudbe s strani poslovnih bank, je smiselno pričeti postopek reprograma z namenom  
znižanja obrestne mere (v preteklosti od 1,5 - 2%, trenutno 0,6 - 0,8% + EURIBOR).  
 
Po končani razpravi je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Mirna sprejme predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
proračunu Občine Mirna za leto 2018 v predloženi vsebini.  

2. Sprejme se predlog Sklepa o zadolžitvi za leto 2018. 
 
 
GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0 
 

 
K 3. točki: 
Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 
 
Župan je prisotne obvestil o dveh pomembnih jubilejih: PGD Volčje Njive bo 7.7.2018 praznovalo 70-letnico delovanja 
društva, PGD Mirna pa 21.7.2018 110-letnico delovanja. 
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Jožko Tomšič je pohvalil delo Občinske uprave v mandatu 2014-2018, zastavlja pa naslednji vprašanja: 
- Kako potekajo aktivnosti glede obvoznice in zapleti na njej? 
- Kakšno je stanje glede gradu Mirna? 

Župan mu je pojasnil, da izdelava projektne dokumentacije kasni, zaradi neodzivnosti ARS za vode, ki zahtevajo 
dodatne študije. Študija naj bi bila izdelana konec avgusta, projektant pa zagotavlja, da bo v roku 2 mesecev po 
prejetju študije dokončal PGD in PZI. Glede na dosedanje pogovore z DRSI, bi se gradnja lahko začela konec leta 
2019.  
Grad Mirna je v zasebni lasti, trenutno pa potekajo intenzivna pogajanja za prodajo. Potencialni kupec je v kontaktu 
tudi z organi občine.  
 
Zoran Remic:  je zastavil dve vprašanji: 

- zanima ga kategorizacija ceste do Litije preko Gabrovke, ki je potrebna sanacije (predvsem območje blizu 
Smoličevih- Sajenice 11). 

- sedanja najemnica koče na Debencu naj bi odpovedala pogodbo in želi si, da koča ne bi bila zaprta oz. brez   
upravljavca. 

Župan je povedal, da je to državna cesta 2. Reda v upravljanju podjetja CGP d.d. 
Dosedanja najemnica pogodbe ne bo predčasno prekinila, ne namerava pa podaljšati najema, zato bo konec poletja  
objavljen razpis za oddajo koče Plaz na Debencu v najem. 
 
 
Seja Občinskega sveta Občine Mirna je bila zaključena ob 17.45 uri. 
 
 
 
 
zapisala:                ŽUPAN 
Lidija Uhan                        Dušan Skerbiš   
 
 


